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BELOOFD IS BELOOFD. Krijgt Stabroek zijn eigen Ghelamco Arena? Wanneer is het
nieuw dienstencentrum klaar? En wat met het Ravenhof?

Het Laatste Nieuws - 30 Mei 2022

De bestuursperiode van uw gemeentebestuur is ruim halfweg. Tijd voor een evaluatie. Komt er iets in huis van de prioriteiten die
in 2018 werden gesteld? We selecteren vijf beloftes van het schepencollege, zochten uit wat er al gerealiseerd is en wat er nog op
de plank ligt. Vandaag: Stabroek, een gemeente vlak bij Antwerpen, die fors aan het investeren is in infrastructuur voor kleuters,
sportievelingen en senioren.

Wordt uw gemeente goed bestuurd? Lossen de politici hun beloftes in die ze destijds maakten? Wij zochten het voor u uit in elke
Vlaamse gemeente. Lees meer evaluaties van gemeentebesturen in

1. Nieuw sportcomplex Vossenvelden realiseren: UITGEVOERD

Op de terreinen achter het Hoogeind tussen het Hasenpad en de Vossenveldlaan zijn de voetbalclub KSK Nieuw Stabroek en de
softballvereniging Chicaboo's gevestigd. Reeds tien jaar geleden hebben ze de verouderende staat van hun gebouwen aangekaart bij
de gemeente. In eerste instantie opperden ze het plan die te vernieuwen door een schil errond te realiseren. Al rijpte dan toch het plan
een volledig nieuw sportcomplex te bouwen. De oude kantine ging in 2019 tegen de vlakte.

Door corona liep het project wat vertraging op. In april werd het ingehuldigd. Aan het geheel van kleedkamers, bergruimtes en
daarbovenop een kantine hangt een prijskaartje van bijna twee miljoen euro. Het cirkelvormig resultaat, dat half verzonken zit in de
grond, mag gezien worden. “Ik noem het de Ghelamco Arena van de polder. Van bovenuit ziet het er heel futuristisch uit. Het is een
architecturaal pareltje dat wel eens een landmark zou kunnen worden”, zegt burgemeester Rik Frans (N-VA) trots.

“De spelers komen vanuit een spelerstunnel het veld opgelopen. Vanop het terras van de kantine kijk je op de sportvelden. Het
sportcomplex zelf is gerealiseerd. Momenteel zijn we de buitenomgeving nog aan het afwerken. Ook de parking moeten we nog
aanpakken. In samenspraak met de twee clubs voeren we hier en daar nog verbeteringen uit.”

2. Nieuwe klassen, turnhal en danszaal bouwen aan De Rekke: IN UITVOERING

Niet alleen KSK Nieuw Stabroek en Chicaboo's waren vragende partij voor nieuwe infrastructuur, want de gemeentelijke basisschool
De Rekke langs de Kerkstraat in Hoevenen barst uit haar voegen. Op dit moment moeten containerklassen soelaas bieden. Al komt
daar binnenkort verandering in, want de gemeente is een gebouw met zeven kleuterklassen en een refter aan het bouwen achter de
huidige school op de voormalige gronden van Van Look langs de Eduard de Beukelaerlaan, waar 2.000 vierkante meter behouden is
voor de aanleg van de school en de overige 6.000 vierkante meter natuurspeelplaats wordt.

Al is ook dit een gezamenlijk project. Bovenop de school worden een turnhal en een danszaal gerealiseerd. Die zullen niet alleen door
De Rekke, maar ook door de lokale turnverenigingen Vrank en Vrij en ook Edelweiss gebruikt worden. Die twee clubs hadden dringend
nood aan een moderne thuishaven. “Ook andere verenigingen zullen er gebruik van kunnen maken. Het is belangrijk dat we de nieuwe
infrastructuur zoveel mogelijk benutten”, aldus Frans. “We zitten op schema. Einde dit jaar zou het klaar moeten zijn.”

3. Seniorenflats en ontmoetingscentrum op de site Schoem: IN UITVOERING

Amper een straat verwijderd van De Rekke ontplooit zich een ander prestigieus project: de verkaveling van het Schoem, in
samenwerking met IGEAN. Op de site langs de August Huybrechtslaan zijn al veertien eengezinswoningen verrezen. De bouw van de
vier urban villa's met in totaal zesenveertig wooneenheden is volop aan de gang. In het bestuursakkoord belooft de gemeente hier ook
seniorenflats en een ontmoetingscentrum op te trekken voor de alsmaar toenemende populatie aan 65-plussers. Het lokaal bestuur
lijkt woord te houden, want er komt een ontmoetingscentrum met onder meer een sociale kruidenier, een cafetaria, bibliotheek en
kinderopvang. Daarbovenop worden dertig seniorenflats en zes zorgappartementen gebouwd. Een park van 1.500 vierkante meter
vormt een groen hart tussen de urban villa's en het ontmoetingscentrum.

Het moeten de eerste seniorenflats van Hoevenen worden. “Daar is veel vraag naar”, vertelt Frans. Het startschot voor de bouw van
het ontmoetingscentrum, de seniorenflats en de zorgappartementen werd begin deze maand gegeven door de burgemeester en de
schepenen. “Tegen einde 2023 moet het project van tien miljoen euro klaar zijn.”

4. Een plek voor verenigingen, vergaderingen en congressen maken van het Ravenhof: GEPLAND

Terwijl de gemeente Stabroek heel wat nieuwe infrastructuur bouwt, wordt ook bestaande gebouwen aangepast of opgefrist. Dat is ook
het geval voor Kasteel Ravenhof in Putte-Stabroek, niet ver van de grens met Nederland. Het kasteeldomein wordt gerenoveerd. “De
ramen worden gerestaureerd. Ook het dak moet helemaal vervangen worden, omdat het aangevreten is door kevers. De gracht wordt
geruimd, de vijver opnieuw uitgebaggerd, er komt een nieuwe parking met 160 plekken en ook de straat zal aangepakt worden. Alles
wordt momenteel in kaart gebracht. Na de grote vakantie begint de eigenlijke renovatie. Die zou tegen einde 2023 rond moeten zijn.”

Het lokaal bestuur wil van het Ravenhof een plek maken voor verenigingen en ook vergaderingen en congressen. “Een
herbestemmingsonderzoek en infomarkt bij inwoners wezen uit dat we het gebruik moesten optimaliseren. Het kost handenvol geld om
het te onderhouden en te verwarmen. Als gemeente kon je het eigenlijk maar een keer per weekend verhuren”, kadert Frans.

“Met Sander Heyns van Adamant Events hebben we een nieuwe kasteelheer vanaf 2024. Daarover hebben we zopas een akkoord
bereikt. Hij gaat allerhande evenementen organiseren. Er is plaats voor coworking en om te vergaderen. Sander gaat ook contacten
leggen met bedrijven uit de Antwerpse haven en de luchthaven Aviolanda in Woensdrecht in Nederland. Boeren en middenstanders

https://www.hln.be/stabroek/beloofd-is-beloofd-krijgt-stabroek-zijn-eigen-ghelamco-arena-wanneer-is-het-nieuw-dienstencentrum-klaar-en-wat-met-het-ravenhof~a5ec9a908/
https://www.hln.be/stabroek/beloofd-is-beloofd-krijgt-stabroek-zijn-eigen-ghelamco-arena-wanneer-is-het-nieuw-dienstencentrum-klaar-en-wat-met-het-ravenhof~a5ec9a908/


 Copyright © 2022 Belga. Alle rechten voorbehouden

zal hij contacteren om hun producten te verkopen”, vertelt de burgemeester. “Al zijn er wel voorwaarden aan verbonden. Hij mag niet in
concurrentie gaan met brasserie ‘t Koetshuis. Omdat het kasteel in een natuurgebied ligt, zijn er ook geluidsbeperkingen.”

5. Project 30/50 uitrollen: UITGEVOERD

Naar aanleiding van de enorme verkeersdrukte in Stabroek beloofde het lokaal bestuur de snelheid in de woonwijken te reduceren
tot maximaal 30 kilometer per uur en de limiet op de niet-gewestelijke verbindingswegen te beperken tot 50 kilometer per uur. “We
willen bijdragen aan de modal shift en daarin is de veiligheid de grootste prioriteit”, aldus mobiliteitsschepen Sarah Demartelaere (N-
VA). “Steps, fietsers, fietskarren, speed pedelecs... moeten zich op een veilige manier kunnen verplaatsen. We kunnen niet overal
afzonderlijke infrastructuur voorzien, dus daarom hebben we voor het project 30/50 gekozen. Zone 30 invoeren in de woonwijk vinden
we heel belangrijk, want bij ongevallen zijn er nauwelijks dodelijke slachtoffers, in tegenstelling tot een accident in zone 50.”

“We hebben het project 30/50 intussen uitgerold in heel Stabroek, Hoevenen en Putte. In die laatste hebben we ook een knip
aangebracht op de Plantinlaan en de Veldstraat om sluipverkeer te weren. Dat wilden we eigenlijk ook in Hoevenen doen, maar daar
hebben we een stap moeten terugzetten”, aldus Demartelaere.

CONCLUSIE:

Met de zware coronacrisis in het achterhoofd is het extra knap dat al die grootse projecten normaal gezien klaar gaan zijn deze
legislatuur. “Ik denk dat we heel ambitieus waren en die ambitie ook wel hebben waargemaakt. De gigantische projecten wegen
heel zwaar op de begroting, maar ze zitten erbinnen”, is Frans trots. “De voortuin van het gemeentehuis hebben we aangepakt, er
is een nieuw loket gekomen op het gemeentehuis, we hebben speeltuinen gerealiseerd op de Huzarenberg en aan het Buynderbos,
nieuwe velden voor padel en korfbal hebben we aangelegd... In samenwerking met het Agentschap Wegen en Verkeer is ook de N111
heraangelegd. We hebben een heel grote inhaalbeweging gemaakt de afgelopen drieënhalf jaar. En we zijn nog met 101 zaken bezig,
zoals de nieuwe locatie voor de buitenschoolse kinderopvang De Rakkertjes. Ook van heel wat fietspaden maken we werk.”

Verstedelijking

Vlaams Belang, die vijf gemeenteraadszetels heeft, is tevreden over verschillende realisaties ruim halfweg de legislatuur, zoals de
padelvelden en de korfbalvelden. De grootste oppositiepartij is ook enthousiast over het project aan De Rekke, waarvan ze vindt dat
de sportinfrastructuur mooi aansluit op de Blokwegvelden. “Ook het sportcomplex Vossenvelden is een knappe verwezenlijking, al is
het wel 450.000 euro duurder uitgevallen dan oorspronkelijk aangekondigd”, zegt Manuel Elst, fractieleider voor Vlaams Belang in de
gemeenteraad.

“De grootste nachtmerrie van het huidig bestuur blijft voor ons de verappartementisering en verstedelijking van onze mooie
poldergemeente. Van het beloofde politiekantoor in onze gemeente hebben we nog niets gemerkt. Op de nieuw aangelegde N111 zou
aandacht zijn voor personen met een beperking, al is aan onze vragen voor noppentegels aan oversteekplaatsen en geluidssignalen
oorspronkelijk geen gehoor gegeven. We hebben wel het gevoel dat door onze tussenkomsten een positieve beweging aan de gang
is”, is Elst toch ook kritisch. “Van onze kant beloven wij constructief te zullen meewerken aan goede projecten en met voorstellen zullen
blijven komen.”

LEES OOK:


